
 
  

Z A P I S N I K 
SA 25.  SJEDNICE UPRAVNOG ODBORA HMS-a 

 
Sjednica je održana u četvrtak,  19. studenog  2020. godine u prostorijama Hrvatskog olimpijskog odbora, 
Zagreb, Trg Krešimira Ćosića 11, dvorana  48, s početkom u  13.00 sati. 
 
Prisutni članovi UO: Stjepan Peršin, predsjednik; Antun Karas, član; Miro Papec, član; Igor Klarić, član 
(predstavnik sportaša); Ivan Penić, član 
 
Odsutni članovi UO: Zvonimir Pavlic, Draženko Jerneić, Ivo Pogorilić  (opravdano) 
 
Ostali prisutni:  Ivan Lafter, glavni tajnik;   Renata Suchy, tajnica HMS-a;  
 
Sjednicu je otvorio gosp. Peršin zahvalivši svima na dolasku, te je  zamolio za dopunu predloženog 
dnevnog reda, stoga  dnevni red koji je jednoglasno prihvaćen,  sada glasi: 
 

Dnevni red: 
1. Usvajanje Zapisnika s 24. sjednice održane  06.10.2020. 
2. Prijem novih članica (MK Viškovci, Đakovo) 
3. Pripreme za programsko-plansku Skupštinu 
4. Pripreme za Izbornu Skupštinu HMS-a  
5. Pregled stanja članica HMS-a 
6. Informacija o svečanim proglašenjima po disciplinama 
7. Stanje utrošenih i neutrošenih sredstava od HOO-a 
8. Izvješće o održanoj sjednici Odbora za sport 
9. Izvješće o aktivnostima predsjednika i  glavnog tajnika u proteklom razdoblju 
10. Ostala pitanja i prijedlozi 

 
Ad.1. Usvajanje Zapisnika s 24. sjednice održane 06.10.2020. 
Zapisnik s navedene sjednice dan je usvajanje.  
 
Odluka  155/2020  

Zapisnik s 24.  sjednice UO održane 06.10.2020. jednoglasno je usvojen. 
 
Ad.2. Prijem novih članica (MK Viškovo, Đakovo) 

2.1. zamolba za učlanjenje Moto kluba “Viškovci” iz Viškovca (Grad Đakovo) 
Gosp. Lafter je izvjestio da je klub dostavio svu potrebnu dokumentaciju za prijem u HMS.  Klub je 
zainteresiran za sudjelovanje u motocross-u i već je zatražio licenciranje MX staze. 
Po raspravi jednoglasno je donesena slijedeća odluka: 
 
Odluka  156/2020 
Upravni odbor je jedoglasno donio odluku da se uputi prijedlog Skupštini za primanje u  privremeno 
članstvo temeljem članka 17. Statuta HMS-a Moto kluba „Viškovci“ iz Viškovca – Grad Đakovo. Klub je 
dužan platiti upisninu.  Klubu se zaračunava članarina s  s 01.01.2021. godine. 
 
 



 
 
Ad.3  Pripreme za programsko-plansku Skupštinu 
Gosp. Lafter je izvjestio da su, kako je bilo i  predviđeno, pozivi i dio meterijala poslani svima 16. 
studenog. Na Skupštini su dužni svoje planove i programe dati gosp. Peršin, gosp. Papec i gosp. Klarić, a  
koji se naknadno mogu i nadopuniti. Što se tiče financija, plana za 2021. on bi otprilike ostao isti kao i ove 
godine što znači da bi bilo oko 400.000 tisuća vlastitog prihoda i oko 600.000 kuna prihoda od HOO-a. 
HOO nije još održao svoju programsko-plansku Skupštinu, ali možemo računati na otprilike taj iznos.  
Gosp.  Peršin obavještava o prostoru održavanja Skupština, koji  je dovoljno velik i zadovoljava 
epidemiološke propise.  
Predlaže se da u verifikacijskoj komisiji budu: Miro Papec, predsjednik, Renata Suchy I Ana Čop, članice, 
za zapisničara Renata Suchy, a za ovjerovitelje zapisnika Igor  Klarić i Miro Papec.  
Predlaže se da se još jednom pošalje obavijest onima koji imaju nepodmirenih obveza iz 2019. kao i 
onima koji imaju istekle mandate da podmire svoje obveze i srede pitanja mandata u svojem klubu. 
Po kraćoj raspravi u kojoj su svi sudjelovali donjeta je slijedeća 
 
Odluka  157/2020 
Upravni odbor jednoglasno je donio odluku da se odmah sutra e-mailom  svim klubovima koji još  nisu 
podmirili svoje obveze iz 2019. opetovano pošalje obavijest o dugu kao i onim klubovima gdje su 
odgovorne osobe van mandata, da trebaju isto regulirati. Oboje su dužni učiniti do 25. studenog i o 
tomu poslati obavijest u tajništvo HMS-a.  U privitak navedenim e-mailovima treba staviti raster o 
članstvu koji je u materijalima za  Upravni odbor.  
 
Ad.4. Pripreme za Izbornu  Skupštinu HMS-a 
Gosp. Peršin je obavijestio da bi se između dvije Skupštine organizirao ručak za predstavnike u KTC-u. 
Gosp. Lafter je pročitao popis svih imenovanih predstavnika u Skupštini  HMS-a  2020-2024, te dodao da 
na pojedinim Odlukama  klubovi nisu  upisali tko je donio odluku o imenovanju predstavnika. Predlaže da 
im se u tom smislu pošalje dopis klubovima. Isto tako predlaže da budu isti ljudi predloženi za 
verifikacijsku komisiju, zapisničara i ovjerovitelje kao kod planske Skupštine.  
Po kraćoj raspravi svih nazočni donesena je slijedeća  
 
Odluka  158/2020 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da se svim klubovima koji na službeni obrazac nisu upisali 
datum održavanja sjednice kada je donesena odluka o njihovom predstavniku u Skupštini HMS-a 2020  
2024 dostavi dopis da isto nadopune bilo slanjem potpuno ispunjenog obrasca ili  e-mailom u tajništvo 
HMS-a u kojem će navesti taj podatak.  
 
Ad.5. Pregled stanja članica HMS-a 
Obzirom da se o tomu raspravljao pod točkama 3) i 4) te donjete odluke (odluke 157 i 158) o tomu se nije 
dalje raspravljalo. 
 
Ad.6. Informacija o svečanim proglašenjima po disciplinama 
Gosp. Lafter je izvjestio o održanim proglašenjima i to: 
07.11.2020. Slavonski Brod, organizator Big Bike Racing  OMU 
08.11.2020. Mladina, organizator MCK Jaska   Kup Hrvatske Vilko Sever 
14.11.2020. Zadar, organizator MK Azalea   CC, SEN 
koja su  bila organizirana na vrlo visokom nivou na čemu se zahvalio svim organizatorima. U Sl. Brodu bio 
je nazočan dogradonačelnik, u Zadru gradonačelnik, a u Mladini je bio državni tajnik za sport gosp.  
 



 
 
Družak. Na žalost u Križevcima je zbog epidemiološke situacije odgođeno proglašenje za CMU, SK, MM, 
SM na siječanj 2021.  
 
Ad.7. Stanje utrošenih i neutrošenih sredstava od HOO-a 
Gosp. Lafter je izvjestio da ove godine zbog situacije s Covid-19 i otkazivanjem nekih EP i SP dosta 
sredstava za sport nije iskorišteno, iskorišteno je samo oko 87.000 kuna za moto utrke. Ostalo je još oko 
143.000 kuna za koje je razgovarano s gosp. Matešom i gosp. Čopom da se djelomično pokušaju 
prenamjeniti za materijalne troškove u smislu da se zatraži refundacija za nabavku računalne opreme te 
za pripreme sportaša.  
 
Odluka  159/2020 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da se kod HOO zatraži prenamjena sredstava za pokrivanje 
nabavke računalne opreme kao i za pripreme sportaša.  
 
Ad.8. Izvješće o održanoj sjednici Odbora za sport 
Gosp. Papec je izvjestio da je 24.10.2020 u Mladini održana sjednica Odbora za sport gdje su svi sportski 
direktori dali svoja izvješća te  su usvojeni svi rezultati za sezonu 2020. Izvjestio je i o odluci vezanoj uz 
slučaj s MK Classic Racing koji je 2019. brisan iz registra udruga radi stečaja, da se navedenom klubu  
briše naslov prvaka Hrvatske  za 2019. godinu.   
 
Odluka  160/2020 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku o prihvatanju izvješća gosp. Papeca te se prihvaćaju i 
potvrđuju rezultati svih disciplina za 2020. 
  
Odluka  161/2020 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da se slučaj MK Classic Racing, odnosno protiv odgovornih 
osoba u navedenom klubu koji su ga doveli u takvu situaciju, proslijedi Sudu časti. 
 
Ad.9. Izvješće o aktivnostima predsjednika i glavnog tajnika u proteklom razdoblju 
Gosp. Lafter je izvjestio o slijedećem: 

- Sajmu sporta u Poreču koji je ove godine bio puno slabiji nego prethodnih, HMS je održao okrugli 
stol na temu motociklistički sport u Istri. Napravit će promemoriju i poslati klubovima. Predlaže 
da se zahvalimo organizatoru sajma i predložimo da se ubuduće takav sajam održava tamo gdje 
može doći više zainteresiranih ljudi; 

- Sastanku u Rijeci  na poziv predsjednika MK Kvarner na temu suradnje HMS-a i MK Kvarner; 
- Sastanku u Požegi kojeg je inicirao klub Sokol Požega, gdje se prvo održao sastanak kod 

gradonačenika, potom kod župana, a u oba se slučaja najviše raspravljalo o položaju Glavice, 
odnosno o organizaciji treninga i utrka na toj stazi kao i suradnji s Ministarstvom obrane. 
Razgovaralo se i  o prijedlogu osnivanja kluba koji bi okupio moto suce u Slavoniji. 

- Sastanku u Moto zajednici Karlovačke županje koja mora prvo riješiti svoj status – registraciju kod 
nadležnog državnog tijela. Stoga neće moći sudjelovati u raduovih  Skupština; 

- Sastanku u HOO na kojem je sudjelovao i gosp. Penić gdje se razgovaralo o natjecateljskoj sezoni 
kao i prenamjeni financijskih sredstava obzirom da sportaši zbog pandemije nisu mogli na SP i EP. 

Gosp. Peršin je istakao da su svi kontakti i sastanci napravljeni da bi članice – klubovi imali benefite od 
toga.  
 
 



 
 
 
Ad.10. Ostala pitanja 

10.1. Gosp. Lafter obavještava nazočne o pozivu na sastanak s AMZS čim će to prilike  dopustiti 
10.2. Idući sastanak UO održat će se u Križevcima neposredno prije planske Skupštine 28.11. 

s početkom u 10.00 sati. 
 

 
 
Završeno u 15.10 sati. 
 
 
 
Zapisnik sastavila:       Predsjednik UO HMS-a: 
 
Renata  Suchy        Stjepan Peršin, dipl. ing.  


